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For anyone who likes to read other people's mail, here is an intriguing batch of letters
from a "senior saint to a junior saint." The new believer will find invaluable help in
taking those early steps of faith. Others will find a wealth of information on topics such
as apologetics, science and faith, inerrancy, heart versus head faith, prayer, the
changing face of evangelicalism, and trends emerging in American culture--all from a
unique personal perspective. "The personal letter, when rendered with spiritual insight
and graceful economy, can provide a remarkably personal and practical theological
aide-memoire. And Drs. Carson and Woodbridge, a.k.a. 'Dr. Woodson, ' have provided
such to young Mr. Timothy Journeyman--and all who are fortunate ought to possess
Letters Along the Way. Terrific " --Dr. R. Kent Hughes, Pastor, College Church, Wheaton,
IL.
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评论

可以说是一本英文的《给国华的信》。这是三一福音神学院（TEDS）一位教授与一位
年轻人之间的50封通信，从这位年轻人初信到成为牧师，从这位教授的中年到见主面。
这种爱心的培育让我感动！

-----------------------------
一开始我其实是抗拒的，觉得内容平淡；中途开始觉得书中娓娓道来的议题，都似曾相
似，读得津津有味；末了的时候，抑制不住代入感所带来的悲伤，仿佛离开的是一位老
朋友。 ————简而言之，这本书读得很应景，很好！
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书评

原本以为这本书信集是<给国华的信>的英文版,读完发觉其涉及的话题以及通信双方亦
师亦友亦父的情感使这本书迥异于以慕道为主的<给国华的信>。
父親生前的好友收到摯友去世的短箋，聽聞其兒子剛決定踏上信仰之旅卻還滿心猶疑，
因此身為神學院的教授Dr. Woodson開始了與摯友的兒...  
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